

# 魔幻科學日

MAGICAL SCIENCE DAY

## 活動條款

1. 每張魔術表演入場券只供壹名參加者進場觀看魔術表演,12歲或以下小童必須由成人陪同,2歲以下小童不佔座位無需購票。
2. 每張STEAM工作坊門票只供壹名小童參與,恕不接受家長陪同。
3. 香港科技園公司並不補發任何遺失之門票,請妥善保管閣下之門票。
4. 活動舉行地點有機會位於不同場地,請預留前往所需之步行時間。
5. 請於每個活動之間預留足夠時間作緩衝之用。
6. 工作坊並非於獨立課室進行,敬請見諒。
7. 任何有關魔術表演及工作坊更改場次之要求均不獲受理。
8. 所有出售之門票均不設退換或退款。
9. 倘活動當日早上11時仍懸掛8號或以上風球或黑色暴雨警告,活動將取消。任何退款或改期舉行之要求將不獲安排。
10. 倘活動進行途中懸掛8號或以上風球或黑色暴雨警告,活動將於天文台發出訊號30分鐘後完結。任何退款或改期舉行之要求將不獲安排。
11. 倘活動當日早上11時仍然懸掛3號或以下風球或紅色/黃色暴雨警告信號,活動將會繼續進行。任何退款或改期舉行之要求將不獲安排。
12. 所有門票購票消費不適用於泊車優惠。

## Terms and Conditions

1. Each Magic Show ticket allows one participant to enjoy the show only. All children under the age of 12 must be accompanied by adult. Children under the age of 2 and do not occupy a seat do not require a ticket.
2. Each STEAM Workshop ticket allows one child to join the workshop only. Adult's companion is not available.
3. Hong Kong Science and Technology Parks Corporation will not re-issue any lost ticket. Please keep your ticket(s) safe
4. Activities may take place at different venues, please reserve sufficient time for bridging.
5. Exact duration of workshop may vary, please reserve sufficient time for interval.
6. Workshops are not conducted at self-contained classrooms. Thank you for your understanding.
7. Changes on Magic Show and Workshop schedule will not be considered under any circumstance.
8. All tickets are non-exchangeable and non-refundable.
9. If Typhoon Signal No.8 or above and Black Rainstorm Warning remains hoisted at 11am, all activities will be cancelled. No refund or reschedule will be arranged.
10. If Typhoon Signal No.8 or above and Black Rainstorm Warning is hoisted during the event, all activities will be cancelled in 30 minutes upon the signal is issued from the Hong Kong Observatory. No refund or reschedule will be arranged.
11. If Typhoon Signal No.3 or below and; Red / Amber Rainstorm Warning remains hoisted at 11am and during the event, all activities will be delivered as schedule. No refund or reschedule will be arranged.
12. Parking offer is not applicable for spending on ticket(s).

